

Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 12/08-2024 kl 18:30

Lokation: NS klubhus - Jesper står for mad

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.

@Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med.

@Peter checker med Per om vi kan lave et sæt nye jakker til ungdomstrænere. vi skal have besked ud til hvem der skal have jakke og Peter skal have snakket med Per -

@Peter checker med Lis om det kan lade sig gøre at holde at holde visionsaften sammen.

Det var en god ide og de vil gerne være en del af det. Vi satser på sidst på året. Planlægges på næste møde.

@Morten. Vi sender ud til alle om at tage ting med i fælles kalender.

@Per og @Morten finder på noget ballade ift sejlernskolen

@Peter tager fat i @Bo om aftale på sejlrenden

@Peter spørger Lis om vennerne vil stå for noget arrangement til standerstrygning.

@Morten skaffer mad. til næste møde.

@Jens checker om der skal faktureres til havneforening eller SI om forplejning

@Kurt - Få købt en printer - evt laser - med scanner

Referat af mødebeslutninger

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med.
 - b. @Peter checker med Per om vi kan lave et sæt nye jakker til ungdomstrænere. vi skal have besked ud til hvem der skal have jakke og jeg skal have snakket med Per -
 - c. Jens ,BO og Peter skal have sat sig ned og overdraget formanden mail konto mm,. - gentages
 - d. @Morten - Vennerne skal have adgang til hjemmeside CMS - Søren er oprettet - Ændre betingelser for klubhusleje på hjemmeside. Det er der styr på
 - e. @Jens checker om der skal faktureres til havneforening eller SI om forplejning
@Peter checker med Lis om det kan lade sig gøre at holde at holde visionsaften sammen.
Det var en god ide og de vil gerne være en del af det. Vi satser på sidst på året. Planlægges på næste møde.
 - f. @Peter får fat i bos kalender
 - g. @Peter og @Jesper får fat i alle udvalg ift kalenderplanlægning. Spørg også gerne efter gode fotos vi kan bruge på hjemmesiden og kommunikation
 - i. Bo - ungdomsafdeling
 - ii. Mads - jolleafd
Lis - Vennerne
 - iii. Kurt - Havnen ift arbejdsdag
 - iv. Per - Sejlerskolen
 - v. Vi sender ud til alle om at tage ting med i fælles kalender.
@Morten sender ud til alle
 - h. @Peter og Bo får fundet ud af kontakter og aftaler med Aalborg Kommune - gentages
 - i. Bådfællesskabet ønsker sig en nyt storsejl - @Peter skriver det på ønskelisten til vennerne
 - j. @Peter på den listen til vennerne, ønsker vi os også flere motorer og batterier til minioptimist
 - k. @Per spørger om det er OK bådfællesskab låner en lb til onsdagssejlads.
 - i. Kim siger det er fint. Den skal bare behandles pænt.
 - l. @Per og @Morten finder på noget ballade ift sejlerskolen - gentages
3. Nyt fra formanden
 - a. Kalender og årshjul - kommer med til næste gang.
 - b. Sponsorpenge er kommet ind til ny klubtrailer. Den er 100% fondsfinansieret.
4. Kasserer / Økonomi
 - a. Vi skal have fat i et skab til sejlklubbens dokumenter, måske skulle vi også skanne dem og gemme dem i vores E-boks.
 - i. Der er et fint skab, der trænger til oprydning.
 - b. Hvis der ikke findes en skriftlig aftale med Aalborg kommune angående sejlrenden skal vi have lavet en så der ikke er noget at være i tvivl om.
@Peter tager fat i @Bo
5. Driftsudvalg
 - a. @Kurt får købt en printer - evt laser - med scanner
6. PR / Kommunikation / Hjemmeside
7. Ungdomsudvalg
8. Sejladsudvalg
9. Sejlerskole
10. Evt
 - a. Standerstrygning: sidst i oktober - d. 26. lørdag i uge 43. @Peter spørger Lis om vennerne vil stå for noget arrangement.
 - b. Næste møde d. 09. september kl. 18:30. Morten skaffer mad.

